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Zprávi čky z jednání zastupitelstva obce : 
 

 Dne 15. 03. 2010 : 
� ZO schválilo schodkový Rozpočet obce pro rok 

2010 v paragrafovém znění. Příjmy: 5.164.000,- Kč 
a výdaje: 6.540.000,- Kč. Schodek ve výši 

1.376.000,- Kč bude financován úsporami obce z minulých let. 
Dále ZO stanovuje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být 
překročen stanovený objem provozních a investičních výdajů dle 
jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu obce na rok 2010. V 
rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů kromě 
mzdových povoluje. Obec v rámci schváleného rozpočtu na rok 
2010 poskytne příspěvky těmto organizacím: příspěvková 
organizace ZŠ a MŠ České Heřmanice – 540.000,- Kč, TJ SOKOL 
České Heřmanice – 20.000,- Kč, Farnost sv. Jakuba České 
Heřmanice – 20.000,- Kč, SDH České Heřmanice – 10.000,- Kč a 
SDH Netřeby – 4.000,- Kč.  

� ZO projednalo žádost Klubu RADOST, Prostějov o příspěvek na 
činnost a rozhodlo se žádost nepodpořit. 

� ZO schválilo předloženou nabídku Geodézie Cindr – Ing. Miloslav 
Cindr, Česká Třebová na zhotovení geometrických plánů pro 
vyznačení věcného břemene na průběh kanalizace v Obci České 
Heřmanice ve výši 24.960,- Kč bez DPH. 

� ZO schválilo předloženou nabídku Bořivoje Pitry, Sedlec na 
zajištění smluv o věcném břemeni na kanalizaci v Obci České 
Heřmanice ve výši 33.708,- Kč. 

� ZO schválilo předloženou Smlouvu č. IV-12-2002612/VB/01, 
České Heřmanice, 20xRD - kNN o zřízení věcného břemene pro 
účely zřizování a provozování zařízení distribuční soustavy mezi 
firmou ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, Děčín a Obcí České 
Heřmanice. 

� ZO doporučilo zmonitorovat situaci v místní ZŠ a MŠ anonymním 
dotazníkem pro rodiče školáků a předškoláků a pověřuje starostu 
projednat toto doporučení ZO nebo další možné řešení s odborem 
školství Pardubického kraje, které by prošetřilo tuto vzniklou 
situaci. 

� ZO pověřilo starostu jednat s dotčenými starosty okolních obcí o 
výši neinvestičních nákladů v základním školství Města Vysokého 
Mýta na pravidelných jednáních zástupců Mikroregionu 
Vysokomýtsko. 
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� ZO se seznámilo s variantní nabídkou vytápění předsálí kulturního 
domu obce od firmy K Mont Choceň, s.r.o. Pořizovací náklady se 
pohybují okolo 100 tis. Kč bez DPH. Obec zatím nabídku 
nevyužije vzhledem k finanční situaci obce. 

Dne 12. 04. 2010 : 
� ZO jednalo o vyhodnocení anonymního dotazníku pro rodiče 

týkajícího se fungování základní školy a řešilo stížnost 
zaměstnanců MŠ na ředitelku školy. ZO se bude nadále zabývat 
podněty od rodičů, zaměstnanců a odborů ZŠ a MŠ. Dále je potřeba 
zmonitorovat konkrétní postoj rodičů ohledně hromadného 
odchodu dětí ze základní školy, což vyplývá z anonymního 
dotazníku.  

� ZO schválilo předloženou Smlouvu č. 146/1082/900/81/2010 o 
podmínkách zřízení stavby mezi Správou a údržbou silnic 
Pardubického kraje a Obcí České Heřmanice, jejímž předmětem je 
zvláštní užívání silničního pozemku pro umístění inženýrských sítí 
– kanalizace v silničním pozemku silnic II/317 a III/3179 pro stoku 
AA. 

� ZO projednalo Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene mezi Pardubickým krajem a Obcí České Heřmanice. 
Předmětem Smlouvy je umístění kanalizace do silničního pozemku 
č. KN 1288/1 v rámci akce „Kanalizace České Heřmanice – 
dokončení napojení obce“ od čp. 9 po čp. 11 v Českých 
Heřmanicích. 

� Starosta informoval ZO o průběhu prací na akci „České Heřmanice 
– kanalizace a ČOV“. Ministerstvo zemědělství rozhodlo dne 
17.3.2010 o navýšení dotace o 2.729.000,- Kč vzhledem k žádosti 
obce. Tímto se může zahájit stavba stoky AA, která propojí 
neodkanalizovanou část obce se kanalizačním systémem 
zakončeným ČOV. Před připojením na novou kanalizaci bude 
dobré původní kanalizaci v centru obce (cca 80 bm) vyčistit a 
prohlédnout popřípadě vytýčit. Důvodem čištění a zmonitorování 
stavu je budoucí vypouštění nepředčištěných odpadních vod od 
nemovitostí do stávající kanalizace, ve které tekly pouze 
předčištěné vody. 

� ZO schválilo nabídku firmy Orlická vodohospodářská společnost 
Česká Třebová s.r.o., Kozlovská 1733, Česká Třebová na čištění 
kanalizace: 650,- Kč/15 min + 35,- Kč/km a optickou inspekci 
kanalizace:  40,- Kč/m  + 19,- Kč/km. Uvedené ceny jsou bez DPH. 
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� ZO schválilo předložený Dodatek č.3 Smlouvy o dílo 2008/043 
mezi Obcí České Heřmanice a EVT Stavby s.r.o., V Zahrádkách 3, 
Svitavy, který mění termín dokončení díla na 31.5.2010. 

� ZO schválilo předloženou Smlouvu o podmínkách provedení 
stavby mezi Pardubickým krajem a Obcí České Heřmanice, jejímž 
předmětem je dočasný zábor pozemku obce č. KN 97 v k.ú. České 
Heřmanice při akci „Obnova silnice III/3179 České Heřmanice – 
Borová“. 

� Starosta informoval ZO o jednání Mikroregionu Vysokomýtsko – 
společný postup obcí při e-aukci na dodavatele energií; možnost 
obce zapojit se do studie protipovodňových opatření v rámci 
mikroregionu (ZO souhlasí s oběma nabídkami). Dále informoval 
ZO o nabídce divadelního spolku DOVEDA Sloupnice na 
podzimní představení Dobří lidé aleluja (ZO zatím nabídky 
nevyužije vzhledem k omezeným financím na kulturu). ZO dále 
jednalo o nabídce na čerpadlo na zavlažování k centru 
volnočasových aktivit u ZŠ ve výši 8.000,- Kč (ZO bude dále 
hledat levnější varianty). ZO byla předložena žádost o výspravu 
místní komunikace od evangelického hřbitova 
k Velkonetřebskému rybníku – příjezd k mlýnu u rybníku 
Heřmánek (ZO nesouhlasí s žádostí – priorita je dokončit 
kanalizaci a jiné naplánované akce). J. Pánek – sekání na Netřeby 
(ZO souhlasí s pravidelným sekáním u hasičské zbrojnice a 
čekárny - na starosti L. Bednář, Hudečkova louka 2 až 3 v sezoně - 
grillo). 

 
Dne 26. 04. 2010 : 
� ZO schválilo předloženou Smlouvu o zřízení věcného břemene 

mezi firmou Vodovody a kanalizace Vysoké Mýto, s.r.o., 
Čelakovského 6/II, Vysoké Mýto a Obcí České Heřmanice, jejímž 
předmětem je uložení vodovodního potrubí v pozemcích KN č. 
346/1, 354/18, 393/10, 393/25, 1215/2 a 1218/2  v k.ú. České 
Heřmanice.  

� ZO schválilo prodloužení nájemní smlouvy na obecní byt v č.p. 75 
manželům Bednářovým a L. Volfové na období od 1.5.2010 do 
30.4.2011. 

� ZO projednalo stížnost pedagogů Mateřské školy v Českých 
Heřmanicích na nerovné zacházení se zaměstnanci MŠ a ZŠ v 
Českých Heřmanicích, kdy zaměstnancům MŠ nebyl umožněn 
bezplatný logopedický kurz. Ke stížnosti bylo doloženo vyjádření 
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odborového právníka. ZO se shodlo odebrat od 1.5.2010 paní 
ředitelce osobní příplatek za špatné pracovní vztahy na pracovišti, 
odepření vzdělávání pro zaměstnance MŠ a za stížnosti rodičů na 
základě anonymního dotazníku. Dále ZO pověřuje starostu jednat s 
příslušnými institucemi ohledně dodržování pracovněprávních 
vztahů v ZŠ a MŠ České Heřmanice. 

� ZO schválilo příspěvek ve výši 500,- Kč Centru pro zdravotně 
postižené Pardubického kraje, detašované pracoviště Ústí nad 
Orlicí na 34. ročník sportovních her pro zdravotně postižené 
občany a děti. 

� ZO se zabývalo nabídkou kočovného divadla občanského sdružení 
Velký vůz, Praha na uspořádání volného ochotnického divadelního 
představení v Českých Heřmanicích v období místní pouti. ZO 
pověřilo místostarostku obce jednat ohledně termínu a požadavků 
tohoto divadla. 

� ZO schválilo Aktualizaci č. 2 Místního programu obnovy venkova 
Obce České Heřmanice na období 2007 – 2013, protože některé 
akce jsou hotovy a další akce je zapotřebí zaktualizovat či nově 
vložit. 

� Starosta informoval ZO o nutnosti prodloužení výtlaku V3 
vzhledem k tomu, že výtlak je zaveden do kanalizace v centru obce, 
která není napojena na čistírnu odpadních vod. K této akci budou 
dotčeny nové pozemky. ZO pověřilo starostu jednat s 
provozovatelem o řešení vzniklého problému. K této akci schválilo 
ZO předložené Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene mezi obcí České Heřmanice a vlastníky pozemků KN č. 
1193/9 a 1193/48 v k.ú. České Heřmanice pro uložení 
kanalizačního výtlaku V3. 

� ZO schválilo nabídku Ing. Z. Přibylové, Lanškroun (odborná 
osoba) na provedení veřejnosprávní kontroly v příspěvkové 
organizaci Základní škola a Mateřská škola České Heřmanice za 
rok 2009 a I.Q. 2010 ve výši 5.000,- Kč a cestovné. Důvodem 
přizvání odborné osoby byla žádost předsedy kontrolního výboru 
vzhledem k přístupu paní ředitelky při minulých kontrolách. 

� ZO souhlasilo s přihlášením naší obce do prestižní soutěže Vesnice 
roku 2010.  

 
- pe - 
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Informace z obecního úřadu : 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
� UPOZORNĚNÍ  – místní poplatek za provoz systému 

shromaždování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů zůstává pro rok 2010 ve výši 360,- Kč. 
Poplatek je splatný ve dvou stejných splátkách, vždy nejpozději do 
28. února a do 30. září, nebo je splatný jednorázově nejpozději do 
30. června.  
Místní poplatek ze psa také zůstává pro příští rok ve stejné výši: a) 
za prvního psa 100,-Kč, b) za druhého psa a každého dalšího 150,-
Kč.  Poplatek je splatný nejpozději 30. června. 

 
� SBĚR OBJEMOVÉHO ODPADU  – tímto informujeme občany, 

že dne 23.6.  proběhne sběr objemového odpadu. Sběrné místo 
bude u přidružené výroby v Českých Heřmanicích. 
Objemový odpad :  
ANO : koberce, lina, pohovky, matrace, molitan, polystyren, plasty,   
autosklo, porcelán       
NE     :   dřevo, železo, plastové láhve, skleněné lahve 
       

-pe-                                                                         
 

Sbor pro občanské záležitosti informuje: 
 

     Narodily se děti: 
 

     v lednu:     Tobíšek Tomáš    České Heřmanice  
    v dubnu:     Jůva  Lukáš       Borová 

   v květnu:  Stoklasa  Matěj   Netřeby 
 

Rodičům blahopřejeme  a dětem přejeme hodně zdraví 
 
Navždy opustili naše řady:  
 

v lednu:  Schejbal  Luboš   Netřeby 
v dubnu:  Ing. Novák  František  České Heřmanice 
 

Čest jejich památce  
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Oznámení o zve řejnění schváleného  
Územního plánu ČESKÉ HEŘMANICE dálkovým p řístupem 

 

ÚP České Heřmanice 
 

Dne 31.5.2010 byl Zastupitelstvem obce České Heřmanice 
schválen Územní plán České Heřmanice. Platnost nabytí 
účinnosti je od 16.6.2010. Územní plán je uložen na odboru 
stavební úřad Městského úřadu Vysoké Mýto, odboru 
územního plánování a regionálního rozvoje Městského úřadu 
Vysoké Mýto, Obci České Heřmanice a Krajském úřadu 
Pardubického kraje, odboru strategického rozvoje kraje a 
evropských fondů. Dále je zveřejněn dálkovým přístupem na 
internetové adrese: 
 
www.vysoke-myto.cz   (e-radnice – územní plány) 
 

www.strukturalni-fondy.cz/iop 

 

 

 

          Dle plánu preventivně výchovné činnosti na úseku požární 
ochrany pro rok 2010 obec zveřejňuje v Heřmánku 2/2010 následující 
článek: 
 

PROPAN - BUTANOVÉ  SPOTŘEBIČE 
 

Naše povídání o plynových spotřebičích by nebylo úplné, 
kdybychom nevěnovali samostatnou pozornost také propan-butanu. 
V současné době je prováděna rozsáhlá plynofikace mnoha obcí, ale 
tam, kde se ještě zemní plyn nedostal a v nejbližší době se 
s plynofikací nepočítá, tam se rozrostly jako houby po dešti zásobníky 
na propan-butan. Propan-butan se v domácnostech využívá zejména 
k vytápění, ohřevu vody a k vaření. V některých firmách je využíván 
v technologických procesech.  
 



- 9 - 

 Nebezpečnost propan-butanu se skrývá především v jeho měrné 
hmotnosti, je výrazně těžší jak vzduch, a proto se drží při zemi či na 
nejnižších místech. Přitom vytváří se vzduchem vysoce výbušnou 
směs, o jejíž přítomnosti nás neinformuje zpravidla čich. Než hladina 
plynu dostoupí výšky nosu, je už obvykle pozdě, protože stačí jediná 
jiskra, nebo jiný iniciátor a výbuch zničí vše kolem. 
 

 Je samozřejmé, že prvním požadavkem na bezpečnost je 
používání schválených spotřebičů, které jsou v dobrém technickém 
stavu. Případné opravy svěříme odborné firmě, sami budeme dbát 
především na těsnost spojů, kterou ovšem nebudeme zjišťovat pomocí 
zápalky, ale mýdlového roztoku. Při používání teplometů budeme 
pamatovat na dodržení bezpečné vzdálenosti od hořlavých předmětů 
dle návodu k obsluze. 
 

 Pozornost také zaslouží správné uložení tlakových lahví, ať už 
jde o malé „bomby“ kempinkových přenosných vařičů nebo velké 
lahve pro stabilní spotřebiče. Vždy je třeba skladovat je v oddělených 
a dobře větraných prostorách. Při umístění lahve s náplní do 15 kg 
v kuchyni u spotřebiče je nutno zachovat vzdálenost 1 metr nebo 
zajistit, aby povrchová teplota lahve nepřekročila 40 stupňů. Lahve 
s náplní 33 kg se vždy umisťují vně budovy. 
 

 Dojde-li v prostoru, v němž jsou skladovány nebo na rozvod ke 
spotřebičům napojeny tlakové lahve, k požáru, je třeba je okamžitě 
odpojit, uzavřít a přemístit na místo chráněné před požárem, případně 
je chránit chlazením vodou. 
 

 V závěru ještě nemůžeme pozapomenout na používání propan-
butanu k pohonu motorových vozidel. Zde se stalo zejména 
v začátcích velkým nešvarem zabudovat do vozidla tlakovou lahev a 
udělat její propojení s motorovým prostorem. Tak toto bychom neměli 
dělat, neboť již dnes je spoustu odborných firem, které nám 
alternativní spalování propan-butanu do vozidla namontují a to tak, 
jak přikazují platné právní předpisy. Ono ušetřit se bohužel v mnoha 
případech nevyplatilo, a že v těchto případech šlo i o lidské životy je 
jasné. 
 Používejte propan-butanové spotřebiče vždy jen k účelu, 
k němuž byly vyrobeny a zachovávejte potřebnou opatrnost. Jen tak 
budou dobře a bezpečně sloužit. 

 
                          -pe- 
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NETŘEBSKÉ ŘÁDKY  
 
Něco ze sportu 
 

Na podzim roku 2008, byl dvěma občany naší vísky, resp. p. 
Ladislavem Glesnerem a p. Petrem Opařilem založen  Fan Club 
Sparta Praha. 
Na Štěpána 2008 pro nás uspořádali zájezd do Prahy na hokejové 
utkání  mezi HC Sparta Praha a HC Pardubice. Sparta s přehledem 
zvítězila 5:1. Účast byla hojná a zájezd se všem líbil. 
Vloni na svatého Valentýna, se konala výroční schůze Fan Clubu, na 
které byl jmenován prezident klubu. Po tajném hlasování byl zvolen p. 
Glesner  a p.Opařil viceprezidentem.  Jako čestný člen do síně slávy, 
byl přijat p. Brychta senior. 
 

    V sobotu 20.3.2010 byl turnaj v ping pongu o Prezidentský pohár. 
Zúčastnilo se 8 dětí, 6 žen a 16 mužů od nás a naši přátelé. Poháry si 
bohužel odvezli přespolní, budeme muset častěji a lépe trénovat. 
V kategorii dětí byla na 3.místě  Anča Glesnerová, na 2.místě Pepík 
Pánek a na 1.místě se umístil Ládík Glesner. V kategorii žen na 
3.místě skončila Květa Vaclová, na 2.místě Lada Dočkalová a pohár  
si odvezla Marcela Gregorová. Muži 3.místo obsadil Bohouš Dočkal 
prostřední, 2.místo Petr Opařil a pohár vyhrál Rudolf Volina. Jako 
nejstarší hráč  byl vyhlášen p.Bohouš Dočkal senior a do síně slávy 
byl jako čestný člen přijat p.Švec. Tak moc děkujeme a těšíme se při 
dalším sportovním zážitku.  
 

 

         Nejstarší hráč turnaje                             Vítězové turnaje, nejstarší hráč 
                    a nový člen síně slávy     
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V sobotu  5.6.2010 byli již druhým rokem naši sportovci  pozváni do 
Bošína na turnaj v malé kopané o Pohár starosty obce. Jelikož na ten 
samý den, byla přesunuta hasičská soutěž, jeli naši borci v odlišném 
složení než vloni. Reprezentovali nás Glesner  Ladislav,  Opařil Petr, 
Vašíček Alois, Vašíček Tomáš a nezbytná posila od „Brychtů“ 
Martin, Radovan, Ondřej a Michal.  
 Turnaje se zúčastnilo šest týmů a tak měli od samého začátku nelehký 
úkol, obhájit zlato. První zápas bohužel prohráli 1: 2, ovšem potom již 
ostatním týmům nedali šanci a „brali“ jen samé výhry. Poslední utkání 
vyhráli dokonce triumfálním výsledkem  11: 0! Při vyhlašování 
výsledků, bylo tedy již jasné, že pohár a soudek je opět doma! 
Gratulujeme a nashledanou příští rok v Bošíně. 
Bohužel, našim hasičům a hasičkám se na soutěži tak dobře nevedlo, 
ale i přesto jim patří dík za reprezentování naší obce.  
 

 
 
Vítězný Netřebský tým. Zleva stojící: Tomáš Vašíček, Lojza Vašíček, 
Martin, Ondra a Michal Brychtové. Na sudu sedící Radovan Brychta, 
Petr Opařil, Ladislav Glesner. V popředí členové realizačního týmu: 
Péťa, Nikolka a Jirka.  
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Vzpomínka  
                        
           „Odešel dobrý člověk, 
                         každý ho měl rád, 
                         odešel nám v nenávratno, 
                         teď musíme jen vzpomínat.“ 
 
    Tyto řádky se mi píší velice těžce, se slzami v očích. Dovolte mi 
vzpomenout na  28.4.2010  kdy nás náhle a nečekaně navždy opustil 
milovaný Jiří Pánek náš „Pidýsek“. Bylo mu pouhých 34 let. 
I když už na Netřeby nebydlel, patřil k nám i se svou manželkou 
Petrou a nedávno narozeným Vojtíškem. Je to pro rodinu, ale i pro 
celou ves nepochopitelná tragedie. Náhle onemocněl a bez slůvka 
rozloučení odešel. My ale stále čekáme, kdy se z toho zlého snu 
probudíme a on zazvoní u našich dveří….   
                                   

  
 
    Nikdy na Tebe nezapomeneme, Pidýsku! 

 

     
             Pyšný rybář                                        ... s Vojtíškem 
 
 
Dovolte mi prosím jménem zarmoucené rodiny, poděkovat Vám za 
projevy soustrasti, účast na smutečním rozloučení a Netřebským 
hasičům za čestnou stráž. 
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Pálení čarodějnic 
 

    Konali se již tradičně na hřišti. Děti si  čarodějnici  sami vyrobili a 
pod dozorem dospělých, pak byla upálena na hranici. Když se oheň 
zmírnil, nechybělo ani opékání párečků.  

 
Dostali jste ženy Májový polibek ? 
 

    V minulém vydání jsem nabádala 
muže, aby nezapomněli  1.máje 
políbit své ženy a dívky. Tak nevím, 
zástupy u Dočkalových jsem 
neviděla, ale věřím, že jste dopadli 
lépe jak já. Můj vlastní manžel si 
vzpomněl až 2.máje, když za mnou 
přišel s rozkvetlou třešňovou 
větvičkou. Značně se ale  polepšil, 
jelikož  mi vloni přinesl sklenici 
třešňového kompotu se slovy, že 
nebude nikde běhat. Tak nevím, 
třeba mi to příští rok konečně vyjde!  
 

 
 
Autonehoda  
 

    Takto skončil řidič 
kamionu v pátek 
21.5.2010 těsně před naší 
vesnicí. Vyhýbal se 
protijedoucímu vozidlu a 
nějak se tam nevešel. 
Provoz se zde zastavil na 
dobré 3 hodiny a krátký 
úsek do Heřmanic se 
musel objíždět. Tak Vám  
v následujícím čase 
prázdnin přeji , jezděte opatrně, ať všude dobře dojedete.  
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Ach to počasí 
 

    Letošní jaro zatím moc 
sluníčka nepřineslo, ale věřme, 
že topná sezóna na čas 
skončila. Příroda si prostě 
poručit nedá a nehledě na roční 
období, si dělá co chce. Když 
jsem se letos tři dny před 
velikonocemi  2. dubna 
podívala z okna, nevěřila jsem 
svým očím. Jako mávnutím 
kouzelného proutku, jsme se 
probudili do sněhem zavátého 
dne. Už jsem si představovala, 
jak koledníci přijedou na 
lyžích. 
Deštivé a chladné počasí, bylo 
už taky nějak zdlouhavé, které 
rázem vystřídaly dny letních 

veder. A tak Vám přeji krásné, sluníčkové léto. Hlavně kvůli 
školákům, vždyť co nevidět tu máte prázdniny.  Tak si je děti moc a 
moc užijte! 
 
Pozvánka 
 

    Tímto Vás srdečně zvu na oslavy dne našich dětí, který se bude 
konat  26.6.2010 ve 13 hodin. A na konci prázdnin 28.8.2010, přijďte 
ochutnat naše prasátko a pak si večer zatančit. Tradičně nám bude hrát 
kapela Vepřo-Knedlo-Zelo, až do rána bílého. 
 
Prosba 
 

Závěrem mi dovolte, jménem občanů z Netřeby, poprosit OZ. 
Zajistěte nám prosím opravu našeho veřejného rozhlasu. Opravdu není 
nic rozumět a tak o spoustě informací ani nevíme, nebo se je 
dozvídáme později.  

Moc děkujeme                                        
   
 
                - do - 
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ZPRÁVI ČKY OD HASI ČŮ 

 

 V letošním roce slaví hasiči 125 let od založení sboru v  Českých 
Hařmanicích. Tak jako v minulých letech, tak i letos se rozhodli své 
výročí náležitě oslavit. Oslavy naplánovali na 16. května a 15. května 

se měla uskutečnit okrsková soutěž 
v požárním sportu. Bohužel kvůli 
nepříznivému počasí musela být 
soutěž odložena a špatné počasí 
mělo vliv i na průběh oslav. 
Původně měly probíhat na místním 
hřišti, kde měla být vystavena 
hasičská technika, ukázka útoku, 
přistání vrtulníku a další 
doprovodné akce. Vzhledem 
k deštivému počasí se celá akce 
přesunula do kulturního domu a 
některé naplánované akce se 
musely zrušit. Přesto si myslím, že 
kdo se oslav zúčastnil nebyl 
zklamán. Úvodní slovo měl starosta 
hasičů pan Tomáš Jeřábek, dále si 
slovo vzal zástupce z okresu a 
starosta obce. Následovalo 
předávání ocenění a medaile za 

práci některým členům našeho sboru. Ženy se nám předvedly 
v nových 
uniformách, 
které jim 
zakoupil 
místní sbor. 
Po oficiálním 
úvodu 
následovalo 
vystoupení 
mažoretek, 
ve kterém 
jsme mohli 
vidět i dvě 
děvčata z Českých Heřmanic -Pavlínku Balcarovou a Renatku 
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Pánkovou. Mladou generaci vystřídaly tanečnice o nějaký ten rok 
starší, ale jejich vystoupení ukázalo, že věk na rozdávání radosti a 

smíchu nemá žádný vliv. Z trochu jiného „soudku“ bylo vystoupení  
sekýrníků z Lišnice. Ti předvedli skladbu, která je stará téměř 100 let 
a vznikla ze spolupráce hasičů, Orlů a Sokolů.  

I přes nepřízeň počasí 
jsme mohli zhlédnout 
výcvik psů. Ukázka byla 
vedena tak, abychom 
mohli vidět jak výcvik 
mladých psů, tak i těch 
starších a zkušenějších, 
kteří nám předvedli 
zadržení pachatele. 
Děkujeme tímto ZO 
v Chocni, která nám 
ukázku předvedla.  
Hasiči v současnosti – to 
není pouze hašení požárů 
a prevence, je to také 
sport a závodění. Že to 
není zrovna jednoduchý 

sport jsme se mohli přesvědčit při ukázce pana Petra Jokeše, který 
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nám nastínil, jak takové 
profesionální závody vypadají – 
přenášení raněného, rozkulování 
hadic, tlučení kladivem, 
přenášení břemene, výstup po 
schodech a to buď na rozhlednu 
nebo do patra. A to vše 
v zásahové výstroji, která není 
zrovna nejlehčí. Tyto závody se 
jmenují – O titul železného 
muže.  
Byla opravdu velká škoda, že 
počasí nám nepřálo, což se 
odrazilo i na návštěvnosti celé 
akce. 
 
 
    V pátek 29.5. oslavili heřmanští hasiči svátek patrona hasičů sv. 
Floriána tradičními bramboráky. Poděkování patří panu Jůvovi, který 
jako každý rok dává hasičům brambory jako sponzorský dar. 
Tentokráte byla účast mezinárodní. Bramboráky si přišla ochutnat i 
paní Sharon, která v loňském roce jako učitelka v MŠ a ZŠ pomáhala 
našim nejmenším získávat první slovíčka, fráze a věty v anglickém 
jazyce. Pan Jarda Marcal opět nezklamal a přiměl většinu 
zúčastněných zazpívat si lidové, ale i moderní písničky. 
 

V sobotu 5. 6. se uskutečnila 
odložená hasičská soutěž. 
Tentokrát počasí bylo 
předpisové, a tak divácká 
návštěvnost byla opravdu 
velká. Nejprve nastoupily 
k boji o medaile ženy. Letos 
poprvé se soutěže zúčastnila 
děvčata z Vračovic – Orlov. 
Dále soutěžily ženy z Netřeb, 
Voděrad, Tisové a 
samozřejmě děvčata místní. 
Bylo opravdu na co se dívat. 
Všichni přijeli nejen se 
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zúčastnit, ale hlavně vyhrát a odvést si i putovní pohár. Rozdíly 
v časech prvních třech družstev žen  nabyla ani jedna celá vteřina! 
Nakonec se z vítězství radovaly ženy z Voděrad, druhé místo patřilo 
ženám z Tisové. 3. místo zůstalo „doma“, 4. byli nováčci z Vračovic – 
Orlov a 5. místo si domů vezly ženy z Netřeb.  
 

Muži musí nejen 
zvládnout útok, ale 
postavit na start 
štafety ty nejlepší 
z nejlepších. 
Výsledný čas se 
počítá jak z útoku, 
tak součet tří 
nejlepších časů ve 
štafetě.  
 

Za Heřmanice bojovala dvě 
družstva a jedno z nich si 
nakonec mohlo nad hlavu 
zvednout vítězný pohár. 2. 
místo patřilo mužům 
z Vračovic, třetí byli muži 
z Voděrad. Další umístění je 
následující – 4. Tisová, 5. 
Heřmanice, 6. Zálší a 7. 
Netřeby. Všem 
zúčastněným děkujeme za 
bezproblémový průběh celé 
soutěže a vítězům 
gratulujeme.  

 
ZPRÁVI ČKY ZE SPORTU 
 

    V sobotu 22.5. se na místním hřišti uskutečnil tradiční turnaj ve 
vybíjené žen. Zúčastnilo se šest družstev – 2 družstva z Českých 
Heřmanic, 2 družstva z Tisové a 2 ze Sedlišť.  I když počasí děvčatům 
příliš nepřálo, bojovala statečně a s velkým nasazením o čemž svědčí 
umístění našich děvčat. V celkovém pořadí se umístila na 1. a 3. 
místě. 2. a 5. místo si odvezly ženy z Tisové a 4. a 6. místo patří 
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ženám ze Sedlišť. Našim děvčatům patří velká gratulace a pro příště 
by si určitě zasloužila i větší podporu fanoušků. 
V sobotu 5.6. se nohejbalisté ve složení Jiří Kafka, Pepa Souček a 
Miloš Vera zúčastnili turnaje v Dobříkově. V konkurenci osmi 
družstev skončili na 4. místě.  

       - jk - 
 
 
Omluva 
 

V minulé čísle jsme Vás seznámili s Požárním řádem Českých 
Heřmanic z roku 1934, který byl objeven v historických dokumentech 
obce. Správná informace měla znít: ..., který objevil ve svých 
dokumentech p. Josef Chleboun a věnoval jej obci. Panu Chlebounovy 
se za toto omlouváme . 
              redakce 
 
 
 

 
      

       ... takto tu odpočívám nepotřebný a snad i zapomenutý již několik let 
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